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Bestyrelsesmøde for Nymarken Skole og Børnehus 
Den 24. marts 2025 kl. 17.00 – 19.00 
Sted: Marslev Skole & Børnehus 
 
Afbud: Johannes, Charlotte, Kim. 
 

Kl. Nr. Punkt 

17.00 -
17.05 

1.  Godkendelse af referat og dagsorden 
Godkendt. 
 

17.05-
17.35 
 

2.  Status på Nymarken Skole og Børnehus  
• Elevrådet 

Elevråd har ønsker til skolegården. 
Ønske om bind og tamponer på toilettet. Prøve at 
lave et lille fjerndepot på toilettet. 
Der har lige været indvielse af ”stillerummet” på 
udskolingen. 
 
Rigtig godt oplæg til ”Trivselsdagen” for 
overbygningen og 6. klasserne på Nymarken og 
Marslev. Der var fokus på unges brug af 
Nikotinprodukter. 
 

• Ledelsen 
 

Økonomi – orientering om bidrag til omstillingspulje. 
Der blev orienteret om de input som MED-Udvalgene 
påtænker at indsende. 
 
Bestyrelsen ønskede at få tilføjet, at man evt. 
nedlagde det ene af de nuværendes dagtilbudsstrikter, 
og at forslaget med SFO- tages ud af en evt. 
bestyrelesestilbagemelding. 
 
Evaluering af prøvehandlinger (Fremtidens Skole)  
Elever/Forældre og personale. 
Generelt har der været tale om et rigtig godt forløb. 
Måske skal skolen revurdere makkertænkning og der 
der skal være en tættere kobling mellem afgivende og 
modtagende lærere. 
 
Generelt om status på skoleårets planlægning 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side2/4 Torben gennemgik formelle ændringer herunder 
fagtimeændringer og krav om at klasserne skal have 
klassens tid. 
 
Timebanken indeholder den understøttende uv., de 
obligatoriske emner og pauserne.  
 

• SFO 
Aktivitetstavle 
Arrangere børnemøde/årsberetning 
 (Thomas kommer til april)  
SFO sættes på som punkt 30 min. 
 
Børnehave 
Opstart af Banden, der kommer nu 6 børn udefra.  

I morgen har vi åbent hus så de nye børn kan se stedet 

og de voksne. Asger er ansat til at være i Banden 

sammen med Lisbet og Bo. 

Lidt omstrukturering i forhold til vuggestuen og 

børnehaven. 

Vi har mange børn på venteliste til vuggestuen, som vi 

ikke har plads til da den er helt fyldt op med 12 børn. 

Der er forældrerådsmøde på onsdag, hvor vi blandt 

andet skal skrive et brev der handler om fordele og 

ulemper ved henholdsvis landsby ordningen og den 

struktur vi har i dag. 

I fredags havde vi en meget velbesøgt forældrekaffe 

som forældrerådet stod for. 

 
 

• Forældre 
 

• Bestyrelsen 
 

• Kommunen 
Invitation til dialogmøde den 21. maj. 

 
 

17.35-
17.55 

3.  Fondssøgninger i forlængelse af fremlæggelse af 
budget (Tina finder gammelt materiale)  
Bestyrelsen drøfter muligheder for ansøgning 
 
Tina har fundet det gamle materiale fra Trygfonden.  
 
Elevrådet opdaterer listen. Mellemtrin/Udskoling  
En prioriteret liste. 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side3/4 Hvad er det vi drømmer om?  
Skal styrke fællesskab, klima og sundhed. 
Deadline inden sommerferien 
 
Elevrådet sender noget tekst til vedr. ønske om en ny 
Mooncar. Gerne citater.  
Inden Påskeferien.  (sættes på elevrådsmåde 26/3) 
 
 

17.55-
18.25 

4.  Udviklingsområder i det kommende skoleår (anden 
drøftelse) 
Udviklingsområderne er: 
Centrale indsatsområder: 

• Fremtidens Skole 

o Co-Teaching (lokalt) 

o Mellemformer (lokalt) 

• Læseindsats fra 0-2 kl. Molevitten 

• Onlineundervisning/elevfravær 

• Børneinddragelse 
Lokale indsatsområder: 

• TOPH-skolebørn (aug-dec) 

• Skoleskak 0.-8. kl. 

• Traditioner 

Skolebestyrelse blev orienteret om 
udviklingsområder. 

18.25-
18.30 

5.  Evt. 

18.30-
19.00 

6.  Fælles mødedel 
1) Gensidig orientering (formændene) 

Nymarken vil gerne have mere drøftelse og mindre 
orientering på møderne. 
Nymarken har fokus på fondsansøgninger via 
elevrådet. 
Marslev har valgt at lave videoreferater. 
Der er blevet lavet en arbejdsgruppe til teltdag. 
På Marslev inspirerer bestyrelsesmedlemmer 
hinanden i forhold til AI. 

 
2) Landsbyordningen efter STUK-afgørelse. 

Der har været afholdt et møde mellem 
bestyrelsesformænd, skoleledere og Børne-Unge og 
Uddannelseschef Inge Skov Madsen og direktør for 
området Betina Brøndsted. 
På mødet tilkendegav begge bestyrelser deres store 
utilfredshed med hele sagshåndteringen fra deres 
side. Der er begået helt uacceptabelt mange fejl i 



 

 

 

 

 

 

 

 

Side4/4 sagen og kommunikation med bestyrelsen har været 
under al kritik.  
Begge formænd undrer sig ligeledes over den videre 
håndtering, hvor der lægges op til en høringsproces i 
forhold til tilbagerulning. 
 
Tina rundsender oversigt, som beskriver processen. 

3) Evt. 
 

19.00 7.  Slut 
 

 8.  Kommende punkter: 
 
Den gode tone i skolen.  
 
Om arbejdet i SFO (april) Thomas deltager. 
 
Viden om klassemøder, trivselsmøder og 
børnemøder med efterfølgende drøftelse og 
input.(april) 
 
Udarbejdelse af et princip for trivsel og  
skole/hjemsamarbejde (D) 

• Arbejdsgruppen præsenterer sit arbejde. 
Arbejdsgruppen arbejder videre med princip 
for skole/hjemsamarbejde. 

 
Principper på skolen 
Skolebestyrelsen ønsker at revidere eksisterende 
principper.  
 
 
 

 9.   

 
 
 


